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Studentbyen Sandvika 1 

 2 

Sandvika utvikles i dag for å bli Bærums sentrum. Det skal bygges flere nye boliger 3 

og byen skal bli mer levnede enn i dag. Politikernes visjon er at det skal bli 4 

elvebyen. Sandvika skal videreutvikles, det er viktig for at byen skal bli et 5 

hyggeligere sted å være. For at en by skal bli levende trengs det unge mennesker 6 

og studenter. Sandvika var i mange år, før BI flyttet, en studentby. Det kan den 7 

igjen bli.  8 

 9 

For at Sandvika skal bli en studentby trengs det et universitet eller høyskole. 10 

Derfor bør Bærum som en fremtidsrettet kommune jobbe for det. Med et 11 

universitet/ høyskole kan man få mer liv i byen. For studenter benytter seg i større 12 

grad enn andre grupper av tilbudet en by har. Når BI holdt til i Sandvika så sa flere 13 

av de som var studenter der at det var et miljø. I dag er det miljøet borte og byen er 14 

lite levende. Med et universitet kan Sandvika bli et kunnskapssentrum, der 15 

næringslivet og kunnskapssektoren drar nytte av hverandre. Når man har et 16 

universitet så drar også det yngre innbyggere til kommunen. Noe som Bærum i dag 17 

mangler.  Et nytt og større studiested i Bærum vil løfte kommunen til nye høyder.  18 

 19 

Sandvika har et stort potensiale. Både for å bli en mer levende by, ikke minst å bli 20 

en studentby. Det må vi legge til rette for. Slik at Sandvika faktisk blir en by som 21 

kan konkurrere med andre mindre og mellomstore byer.  22 

 23 

Akershus Unge Høyre vil:  24 

• Utvikle Sandvika som en studentby der studenter og unge ønsker å leve  25 

• Jobbe for å få høyskole/ universitet i Sandvika  26 

• Bygge langt flere studentboliger enn det som er prosjektert i dag 27 

• Ha gode møteplasser, attraktive butikker og serveringssteder, der 28 

næringen kan etableres også på utsiden av sentret.  29 
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